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Voorwoord 

Voor jullie ligt het jaarverslag van de medezeggenschapsraad van het schooljaar 2023-2024. De MR 

toetst het gevoerde en voorgenomen beleid op de KAS op positief-kritische wijze. Bij veel 

onderwerpen heeft de MR instemmings- dan wel adviesrecht. 

We streven naar een school waar het voor personeel en leerlingen prettig leren en werken is. We 

werken mee aan een slagvaardige, transparante organisatie. We vinden het belangrijk dat 

beleidsplannen een vertaling zijn van een breed gedragen en duidelijk verwoorde visie. We voelen 

ons vrij om ook zelf onderwerpen op de agenda te zetten. 

In het afgelopen schooljaar heeft de MR weer een groot aantal onderwerpen besproken. Sommige 

onderwerpen staan jaarlijks op de agenda, andere worden door de MR zelf aangedragen of zijn het 

gevolg van besluiten van overheidswege of van onze eigen schoolleiding. Opmerkingen en vragen 

van collega’s, ouders en leerlingen over hoe er beleid gemaakt en gevoerd wordt op onze school, 

nemen we graag mee in onze vergaderingen. 

 

 

Samenstelling 

De MR bestond gedurende het schooljaar 2023-2024 uit onderstaande twee geledingen: 

De personeelsgeleding bestaat uit de volgende vertegenwoordigers van het personeel: 

• juf Lindi (notulist) 

• juf Marliese 

• juf Daniëlle 

De oudergeleding bestaat uit de volgende vertegenwoordigers van de ouders:  

• Bart Boevé (voorzitter) 

• Peter de Groot (secretaris) 

• Joppe Bontenbal 

U kunt de MR bereiken op dit mailadres mr.kas@degroeiling.nl  
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Inleiding 

De MR heeft dit schooljaar zowel digitaal als op school vergaderd. We zijn als MR op de achtergrond 

goed geïnformeerd en waar nodig ook betrokken geweest bij de besluitvorming. 

Dit jaarverslag van de Medezeggenschapsraad (MR) van KC De KAS geeft een overzicht van de 

belangrijkste onderwerpen die het afgelopen schooljaar 2023-2024 zijn besproken. De MR heeft zich 

dit jaar ingezet om een positieve bijdrage te leveren aan de schoolontwikkeling, de kwaliteit van het 

onderwijs en het welzijn van zowel leerlingen als personeel. Via deze weg willen we iedereen 

bedanken die ons heeft ondersteund door het aandragen van vraagstukken en waardevolle 

informatie voor de MR-vergaderingen. 

Hieronder volgt een overzicht van de meest besproken onderwerpen. 

 

Samenwerking met de GMR 

De samenwerking en communicatie met de Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad (GMR) is 

het afgelopen jaar versterkt, met als doel om Groeiling-brede afstemming en informatie-uitwisseling 

te bevorderen. Als MR hebben we inmiddels inzicht in de agenda en verslagen van de GMR, 

waardoor we beter in staat zijn om relevante zaken vanuit de GMR te vertalen naar de MR van De 

KAS en omgekeerd, wanneer dit noodzakelijk is. 

 

Wachtlijst en instroom nieuwe leerlingen 

2023-2024 was een dynamisch schooljaar voor De KAS.  Het leerlingenaantal bleef groeien, maar 

helaas zijn de jongere kinderen moeilijk te plaatsen. Daardoor waren we genoodzaakt om vaak 

ouders en kinderen teleur te stellen. Om duidelijkheid te creëren, komt er een nieuw 

aannamebeleid; dit is te bekijken op de website. Directie (Anne-Marije van Groningen) raadt ouders 

aan, van wie hun kind niet geplaatst kan worden, dit te melden bij de gemeente. De gemeente geeft 

aan dat het is overvallen door de grote stroom leerlingen die zich willen inschrijven op scholen en 

geen plek kunnen vinden. De gemeente gaat in kaart brengen hoeveel kinderen geen onderwijsplek 

hebben. De leerplichtambtenaar heeft geïnventariseerd op welke scholen binnen Waddinxveen nog 

plek is. De KAS werkt met een wachtlijst en zit vol. Tweejarige kinderen komen op een interesselijst 

en vanaf 3 jaar kom je op de wachtlijst. 

Vanuit de MR zien we dat deze uitdagingen zich niet beperken tot het huidige schooljaar. De groei 

van de school, toekomstig ruimtegebruik, en de voortdurende druk op leerlingplaatsen zal -mede 

gezien de groei van Waddinxveen- een uitdaging blijven op de korte en middellange termijn.  

 

Teldatum en groepsverdeling 

Op 1 februari 2024 hadden we 398 leerlingen op school. De groepsverdeling en het formatieplan 

voor het komende schooljaar zijn uitgebreid besproken, inclusief het voorstel voor het aantal 

groepen. Het voorstel voor het aantal groepen in het nieuwe schooljaar is: 5 kleutergroepen, 2 

groepen 3, 2 groepen 4, 2 groepen 5, 2 groepen 6, 2 groepen 7 en 2 groepen 8. 
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Evaluaties van de CITO-resultaten 

Evaluatie van de CITO M-toets: CITO-periode is goed verlopen. De resultaten zijn besproken. De 

resultaten worden geëvalueerd door de intern begeleider, samen met de leerkrachten en directie. 

Dit vormt de basis voor een nieuw plan op basis van de resultaten. Evaluatie CITO E-toets en 

Eindopbrengsten: de CITO-analyse was nog niet volledig afgerond voor de laatste MR vergadering 

van het schooljaar. Deze komt terug op de eerste vergadering van het nieuwe schooljaar.  

Er zijn verdiepende vragen rondom de CITO-resultaten besproken. Vanuit school is er een goede 

verbinding met het schooljaarplan 2024-2025, waarin specifieke doelen gesteld zijn voor de CITO-

resultaten. Denk hierbij aan het behalen van bepaalde referentieniveaus voor verschillende 

vakgebieden om zo de onderwijsresultaten te blijven verbeteren. 

 

Schoolplan 2024-2027 

Het schoolplan 2024-2027 wordt besproken, dit plan komt voort uit de strategische koers van ´de 

Groeiling´. Vragen en opmerkingen worden door directie beantwoord en toegelicht. Digitale 

vaardigheden en competenties worden toegevoegd. De MR stemt in. 

 

Schooljaarplan 2024-2025 

Het schooljaarplan wordt besproken. Vragen en opmerkingen worden door directie beantwoord en 

toegelicht. De MR stemt in.  

 

Schoolondersteuningsprofiel (SOP) 

Op basis van het schoolondersteuningsprofiel maakt de school steeds een afweging of zij aan een 

specifieke ondersteuningsvraag kan voldoen. Wanneer dit in de voorkomende gevallen niet mogelijk 

is, begeleidt de school de ouder(s)/verzorger(s) verder totdat een passende plek voor het kind is 

gevonden. Het profiel wordt doorgenomen en vragen worden door de directie beantwoord. De MR 

stemt in.  

 

Evaluatie managementstructuur 

Er zijn twee bouwcoördinatoren die bezig zijn met de structuur van de bouw, zoals het beredeneerd 

aanbod, agenda’s, burgerschap en het maken van groeidocumenten. Ze krijgen ook regelmatig een 

taak van Anne-Marije om van haar over te nemen. 

 

Evaluatie besteding interne gelden werkdrukverlaging 

De leerkrachten zijn blij met de 'buiten de klas'-dagen. Deze dagen worden ingezet voor 

administratie, kindgesprekken, het voorbereiden van lessen, etc. 

 

Begroting 2024 
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Vanuit de directie is er een toelichting gegeven op de begroting. 

 

 

 

RI&E 

Er is een quickscan gemaakt, die met het team is besproken. Het plan van aanpak wordt met de MR 

besproken en de uitkomsten worden meegenomen in het jaarplan. 

 

Terugkoppeling studiedag KiVa 

Op een van de studiedagen dit jaar stond KiVa centraal. KiVa is een preventief, schoolbreed 

programma gericht op het versterken van de sociale veiligheid en het tegengaan van pesten op 

basisscholen. KiVa zet in op positieve groepsvorming en stimuleert de sociale vaardigheden en de 

sociaal emotionele ontwikkeling van kinderen. Daarmee worden de sociale veiligheid en het 

pedagogisch klimaat op school verbeterd. Binnen KiVa ligt de nadruk op de groep als geheel en dus 

niet op specifieke individuen. 

 

TSO 

De overblijf via de TSO verloopt heel positief. Er zijn weinig tot geen conflicten en als er iets aan de 

hand is, wordt dit besproken en opgelost door de begeleiders. De TSO'ers hebben een strak 

programma. De overblijf haalt en brengt de kinderen van de klas naar het plein. 

 

Ouderavond Social Media 

Joppe Bontenbal heeft vanuit de MR een presentatie gegeven met betrekking tot digitale awareness. 

Deze is tijdens een ouderavond gepresenteerd, met als doel hen achtergrondinformatie te geven 

over de mogelijke gevolgen voor kinderen als zij zich op internet begeven. Denk daarbij aan de kleine 

lettertjes en algoritmes. Tijdens deze avond zijn er tips gegeven waar je op kunt letten. Een hand-out 

met de belangrijkste aandachtspunten kan worden opgevraagd bij de MR. 

 

Voorstel vakanties nieuwe schooljaar 

Komend schooljaar 2024-2025 hebben we een lang schooljaar. Doordat Pasen gunstig valt en er 

minder studiedagen ingepland worden, kunnen we een lesvrije week inplannen. We zullen ieder jaar 

opnieuw moeten bekijken wat mogelijk is. 

 

Tot slot 

De vergaderingen van de MR zijn openbaar en kunnen—na aanmelding—door ouders, personeel 

worden bijgewoond. De notulen van de MR-vergaderingen worden, nadat ze zijn vastgesteld, 

beschikbaar gemaakt op de website van KC De KAS: www.kckas.nl. Ook zijn ze op te vragen bij de 

secretaris via mr.kas@degroeiling.nl. 
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